OBAVIJEST RODITELJIMA

Sve naše mališane očekuje lijepo iznenađenje!!! (polaznike Vrtića i Male škole)

25. listopada 2022. u naš Vrtić dolazi kazališna skupina "Produkcija Z" s predstavom "Dobro se dobrim vraća"

Vjerujemo da predstava nosi mudru pouku za naše najmlađe, a iz dobrih primjera najbolje se uči.

S veseljem Vas obavještavamo da je predstava **BESPLATNA** za svu djecu, odnosno troškovi predstave podmirit će se iz donacije Memorijalnog turnira "**Hrvoje Mikešina"**. Zahvaljujući dobrim ljudima, sva djeca će moći uživati u predstavi i tako stvarati prva kazališna iskustva.

Hvala im na tome!

DJEČJI VRTIĆ DUBRAVA